
Protokoll årsstämma 2025 
 

Närvarande: 
Jonas Fredriksson, Annika Cederlund, Roberto Bonet, Robin Carlsson och Wictor Sjölin. 

 
 
Plats: Svedala IF:s klubbhus Dag: 10 mars 2025 Klockan: 18.30 

 
 
Dagordning 
1. Mötets öppnande 
 Jonas hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
2. Val av ordförande för stämman. 
 Jonas Fredriksson valdes till ordförande för stämman. 
 
3. Val av sekreterare för stämman 
 Annika Cederlund valdes till sekreterare för stämman. 
 
4. Mötets utlysande i behörig ordning 
 Mötet godkände att kallelsen till stämman utlysts i behörig ordning. 
 
5. Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
6. Val av två justeringsmän 
 Robin Carlsson och Wictor Sjölin valdes till justerare.  
 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024* 
 Jonas läste verksamhetsberättelsen och den godkändes av mötet.  
 
8. Revisorns berättelse för 2024* 
 Wictor redovisade revisionsberättelsen, som godkändes av mötet. 
 
9. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2024 
 Revisorn rekommenderade ansvarsfrihet för styrelsen och mötet biföll detta. 
 

10. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmar 
 Inga motioner hade inkommit till mötet. 
 
11. Ersättning till styrelse och revisor 
 2.850 kr (sammanlagt) är budgeterat för arvode till styrelsen och revisorn. 
 Styrelsen har valt att inte ta del av något arvode för 2024. 
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12. Val av styrelse, styrelseordförande, suppleant och revisor: 
 Jonas Fredriksson sittande - 1 år (mars-24--26) valdes att fortsätta som ordförande 
 Roberto Bonet sittande - 1 år (mars 24--26) ledamot 
 Annika Cederlund omval - 2 år (mars-25–27) ledamot  
 Robin Carlsson omval - 1 år (mars-25--26) suppleant  
 Giulio Piovan nyval – 1 år (mars-25–26) suppleant 
 Wictor Sjölin omval – 1 år (mars-25–26) revisor 
 
13. Inkomst- och utgiftsstat 2024*, budget 2025* samt debiteringslängd för 2025* 
 Underlag för inkomst- och utgiftsstat 2024 och budget 2025 gicks igenom. 
 Debiteringslängd för 2025 fastställdes och innebär ingen ökad medlemsavgift, trots 
 att upprustningen av sandlådorna 2024 tömde reparationsfonden.  
 
14. Skötsel av anläggningen (grusgångar, plattor, gräsmatta, träd och sandlåda) 
 Underhållsplan för 2025: se över trädens status, ev. borttagning av dåliga träd. 
 Belysningen fortsätter bråka så dessa 2-3 lamporna det gäller ska ses över. 
 Vi planerar att fortsätta anlita Sydsverige Entreprenad för skötseln av området. 
 
15. Övriga frågor 
 Annika lade fram önskemål om att få beskära björkarna som hänger över tomtgränsen 
 och släpper ner väldigt mycket skräp i trädgården. Detta beviljades. 
 
16. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 
 Protokoll finns tillgängligt via föreningens hemsida och original finns hos sekreteraren. 
 

17. Mötets avslutning 

 Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

Svedala 16 mars 2025 

 

 

_______________________________ _______________________________ 

Jonas Fredriksson Annika Cederlund 
Ordförande Sekreterare 

 

 

_______________________________ _______________________________ 

Robin Carlsson Wictor Sjölin 

Justeringsman Justeringsman 

 

 

 

 

* bilagor finns på vår hemsida:  

  


